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ORSZAGGYŰLÉSI KEPVISELŐ

Írásbeli választ i2énvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014 . (11. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr .
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Hányan igényeltek kártalanítást a Honvéd Egészségpénztár volt tagjai közül? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Másfél éves küzdelem után a kormány végre belátta, hogy erkölcsi kötelessége kártalanítás t
nyújtani azoknak a rendvédelmi és nemzetbiztonsági dolgozóknak, akik a Honvé d
Egészségpénztár volt tagjaiként önhibájukon kívül veszítették el egészség-meg őrzési céllal
félretett megtakarításaikat a Buda-Cash brókerház cs ődjével 2015 tavaszán . A Magyar
Honvédség személyi állományának kártalanításáról szóló 2/2017 . (I.31 .) HM utasítás szerint a
kártalanítással kapcsolatos kérelmek benyújtására 2017 . február 1-től, az utasítá s
hatálybalépésétől van lehetőség. A Honvéd Egészségpénztárnak 20 500 fő katona illetve a
Honvédség állományához tartozó tagja volt . Közülük sokan volt szolgálati nyugdíjasok is . Az
Ön K/15912. számú kérdésemre adott válaszában azt írta, hogy „ 2017. február 1-je óta 12.289
fő' nyújtotta be kérelmét, ebből 2417 június 2-ig 11 .579 fő részére történt meg a kártalanítás
kifizetése . "A Honvédelmi és rendészeti bizottság ülésén 2017 . december 6-án azt mondta, hogy
1,2-1,3 milliárd forint költségvetési forrásból a Honvéd Egészségpénztár károsultjai közül
valamennyi igényjogosultat sikerült kártalanítani .

Ezért az alábbi kérdésekkel fordulok Miniszter úrhoz :

1. A szolgálati járandóságban részesül ők, mint igényjogosultak, hányan kaptak
kártalanítást?

2. A HM utasítás szerint a HM központi pénzügyi feladatok ellátásáért felelős szerve
jogosult kártalanítás megállapítására. Hány esetben történt ez meg pontosan? Hán y
esetben adtak helyt a kérelemnek, hány esetben adtak részben helyt, és hány esetbe n
utasították el azt ?

3. Pontosan hány fő nyújtott be kérelmet a kártalanításra 2017 . február He óta a Magyar
Honvédség állományából?

4. I-lány esetben történt 2017 . november 30-ig kifizetés'?

Budapest, 2017 . december 14 .

emeter Márta
országgyűlési képviselő

LMP
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